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گفتوگو

آزمـون  فصـل درخشـان سـردار 

در زنیت سـن پترزبورگ بـا کسـب 

عنـوان آقای گلـی رقابت های لیگ 

روسـیه تکمیـل شـد و ایـن مهاجم 

ملی پـوش ایرانـی بـا 17 گل زده عنـوان بهتریـن گلـزن این مسـابقات را تصاحب 

کـرد. البتـه زوج او در خـط حملـه زنیـت نیـز توانسـته بـود همیـن تعـداد گل را 

بـه ثمـر برسـاند امـا به دلیـل اینکـه آرتـم زیوبـا 7 بـار از روی نقطـه پنالتـی دروازه 

حریفـان را بـاز کـرده بـود و آزمـون تنهـا یـک پنالتی زده بود، این عنوان به سـردار 

رسـید. زنیـت بـه لطـف عملکـرد عالـی دو مهاجـم خـود در فاصله 4 هفتـه مانده 

بـه پایـان رقابت هـای لیـگ، قهرمانـی خـود را قطعی کـرد و در دیـدار عصر امروز 

برابـر خیمکـی در فینـال جام حذفـی روسـیه ایـن فرصـت را دارد کـه پـس از 10 

سـال دبـل کند.

    رقابتسالم

ــر  ــگ براب ــش در لی ــدار تیم ــن دی ــت در آخری ــرمربی زنی ــماک، س ــرگئی س س

روســتوف هــر دو مهاجــم تیمــش را کــه در کورس آقای گلی بودند نیمکت نشــین 

کــرد و ظاهــرا دلیــل آن دیــدار حســاس امــروز در جام حذفــی بــود. در بیــن دو 

نیمــه او زیوبــا و آزمــون را بــه زمیــن فرســتاد و درنهایــت مهاجــم ایرانــی زنیــت در 

دقیقــه 75 گل دوم تیمــش را بــه ثمــر رســاند تــا هــم برتــری 2 بــر یــک تیمــش 

را رقــم بزنــد و هــم عنــوان آقای گلــی را پــس از 5 ســال حضــور در لیــگ روســیه 

تصاحــب کنــد. او پــس از ایــن بــازی دربــاره کســب ایــن عنــوان گفــت: »مســلما 

ایــن حاصــل زحمــات تمــام بچه هــای تیــم بــود و بــه کمــک آنهــا توانســتم بــه 

ایــن موفقیــت برســم. اگــر شــما ســخت تــاش کنیــد مطمئنــا بــه خواســته خــود 

ــد.« ــت می کنی ــزد آن را دریاف ــید و م می رس

این برای نخستین بار در تاریخ لیگ است که زوج خط حمله یک تیم به چنین 

دستاوردی رسیده و موفق می شوند درمجموع 34 گل به ثمر برسانند. اگرچه 

زنیت در لیگ قهرمانان با وجود شانس مناسبی که در گروهش داشت نتوانست 

راهی مرحله حذفی شود اما در رقابت های داخلی بی رقیب بود و با مربی خوبی 

چون سماک و تیم یکدست و هماهنگی که در اختیار داشت توانست از عنوان 

قهرمانی اش در لیگ دفاع کند و در آستانه فتح جام حذفی نیز قرار دارد.

آزمـون دربـاره رقابتـش بـا زیوبـا و اینکـه در بـازی ماقبـل پایانـی لیـگ و در حالی 

کـه فرصـت گلزنـی داشـت امـا بـه زیوبـا پـاس داد تـا او دروازه اورنبـورگ را بـاز 

کنـد، گفـت: »مـا رقابـت سـالم و دوسـتانه ای داشـتیم. در آن صحنه هـر بازیکن 

دیگـری جـای او بـود هـم مـن تـوپ را بـه او پاس می دادم و خوشـحالم که با پاس 

مـن موفـق بـه گشـودن دروازه حریـف شـد. رابطـه مـا مثـل دو بـرادر اسـت و فکر 

نمی کنـم تفاوتـی بیـن 17 گلـی کـه ما دو نفر زدیم وجود داشـته باشـد. مسـلما 

گل زدن از روی نقطه پنالتی هم بسـیار دشـوار اسـت و به نظرم وقتی قرار اسـت 

آقـای گل را انتخـاب کننـد نبایـد بیـن پنالتـی یـا گل هایـی که در رونـد بازی زده 

می شـود فرقـی وجـود داشـته باشـد. بازهـم تاکیـد می کنـم کـه هـر دوی ما 17 

گل زدیـم و بـه نظـر هر دو مسـاوی هسـتیم.«

بـا ایـن حـال طبـق قوانیـن درنهایـت جایـزه آقـای گلی به آزمـون رسـید و او حالا 

بـا روحیـه ای بهتـری بـرای فینـال جام حذفـی آماده می شـود. خیمکـی، حریف 

امروز یاران آزمون اگرچه در این فصل در لیگ ملی )دسـته اول( روسـیه حضور 

داشـت اما در راه رسـیدن به فینال رقبایی چون رابین کازان، اورنبورگ و اورال را 

از پیش رو برداشـته اسـت و حریف دسـت وپا بسـته ای مقابل زنیت نخواهد بود. 

آنهـا بـا قـرار گرفتـن در رتبـه دوم لیـگ یـک روسـیه، به لیـگ برتر صعـود کردند و 

در فصـل آینـده در سـطح اول فوتبـال این کشـور حضور خواهند داشـت. آزمون 

دربـاره ایـن دیـدار گفـت: »قهرمانـی در لیـگ خیلـی خیلـی دشـوار اسـت و راه 

سـختی برای رسـیدن به این هدف داشـتیم. سـرانجام به هدف خود رسـیدیم و 

با کمک همه اعضای باشـگاه توانسـتیم قهرمان لیگ شـویم. حالا هدف بعدی 

همـه مـا فتـح جام حذفـی اسـت و دیـدار حسـاس و مهمی را بـا خیمکی در پیش 

داریـم. بـرای زنیـت قهرمانـی در جام حذفـی هم بسـیار مهم اسـت و البته در این 

مسـیر حریف دشـواری را در پیش داریم. آنها در زمین اورال این تیم را شکسـت 

داده و بـه فینـال رسـیدند. بـه همیـن دلیـل نبایـد این تیم را دسـت کم بگیریم.«

   بهترینبازیکنماه

بـا پایـان رقابت هـای ایـن فصـل، نامزدهـای نهایی عنـوان بهتریـن بازیکنان ماه 

جـولای لیـگ روسـیه نیـز مشـخص شـدند کـه بیـن آنهـا نـام سـردار آزمـون نیـز 

دیـده می شـود و بـا توجـه بـه نمایشـی کـه در ایـن مـاه داشـته احتمـال انتخاب 

او ازسـوی هواداران بسـیار بالاسـت. سـتاره ایرانی زنیت در طول این ماه 6 گل 

و یـک پـاس گل در طـول 4 مسـابقه بـه ثبـت رسـانده کـه آمـاری عالی محسـوب 

می شـود. رقبـای او در کسـب ایـن عنـوان فـدور چالـوف )از زسـکا بـا 3 گل و دو 

پـاس گل در 5 مسـابقه(، مارکـوس بـرگ )از کراسـنودار بـا 3 گل و دو پـاس گل 

در 5 مسـابقه(، نیکولا ولاسـیچ )از زسـکا با 3 گل و یک پاس گل در 5 مسـابقه( 

و اوگنـی لوتسـنکو )از آرسـنال تولا بـا 3 گل در 5 مسـابقه( هسـتند کـه آمـاری 

ضعیف تـر از ایـن ملی پـوش ایرانـی دارنـد.

همچنین شـبکه تلویزیونی »مچ تی وی« روسـیه نیز اقدام به انتخاب تیم منتخب 

فصـل روسـیه براسـاس آرای بیننـدگان خـود کـرده کـه نـام چهـار بازیکـن زنیـت 

ازجمله سـردار آزمون در این تیم دیده می شـود. در این فهرسـت نام برانیسـاو 

ایوانوویـچ و یاروسـاو راکیتسـکی، دو مدافـع زنیـت و همچنیـن زوج خـط حمله 

این تیم قرار دارد و آزمون توانسـته افتخاری دیگر را در این فصل به دسـت آورد.

بـا چنیـن عملکـردی آزمـون همچنـان در دو راهـی ماندن یا جدایـی از زنیت قرار 

دارد. او کـه مدت هـا شـایعات جدایـی اش مطـرح شـده، هنـوز تصمیمـی بـرای 

فصـل بعـد نگرفتـه اسـت. ناپولـی کـه اصلی ترین مشـتری او برای فصـل بعد بود 

در آسـتانه امضای قرارداد با ویکتور اوسـیمن نیجریه ای قرار دارد اما رسـانه های 

ایتالیایـی از احتمـال منتفی شـدن ایـن انتقـال خبـر می دهنـد و بـه نوشـته آنها 

ممکـن اسـت دوبـاره ناپولـی به سـراغ آزمـون یا لـوکا یوویـچ، مهاجـم رئال مادرید 

برود. ازسـوی دیگر سـایت »اسـپورت دیلی« روسـیه در گزارشی از نقل و انتقالات 

فوتبـال ایـن کشـور از احتمـال مانـدن آزمـون در زنیـت خبـر داده و می نویسـد: 

»تـا زمانـی کـه مهلـت نقـل و انتقـالات بـه پایـان برسـد هـر اتفاقـی ممکن اسـت 

رخ دهـد. بهتریـن گلـزن لیـگ روسـیه و مهاجـم تیم ملی ایران مشـتریان زیادی 

بیـن تیم هـای اروپایـی دارد امـا الکسـاندر مـدودف، مدیـر اجرایی زنیـت معتقد 

اسـت جدایـی او چنـدان محتمـل نیسـت: »قـرار نیسـت او را تنها یک سـال و نیم 

پـس از خریدنـش از دسـت بدهیـم. آزمـون هنـوز فرصـت زیـادی برای پیشـرفت 

دارد و بـه اوج توانایی هایـش نرسـیده اسـت.« مسـلما بـدون آزمـون رسـیدن بـه 

هدف مدیران زنیت که کسـب سـه قهرمانی در طی 5 سـال اسـت، بسـیار دشوار 

خواهـد بـود. زیوبـا، زوج او در خـط حملـه هـم تصمیـم گرفتـه در زنیـت بمانـد و 

احتمـالا باشـگاه در نهایـت آزمـون را هـم حفـظ خواهد کرد.

آقای گل لیگ برتر فوتســـال ایران، رک و پوســـت کنده درباره 

فوتسالی گفت که تقدیر جلوی پایش گذاشت تا چهارسالش را 

با گلباران دروازه ها به عنوان آقای گلی برسد، از کامش مشخص 

اســـت برای صحبت از فوتســـال با هیچ فردی تعارف ندارد. او 

برای رســـیدن به فینال جام جهانی، هدف چندین ســـاله اش 

انرژی می گذارد و توقع این صرف انرژی را از مســـئولان و اهالی 

فوتسال هم دارد. 

»مهدی جاوید«، ملی پوش خوش سابقه تیم ملی فوتسال ایران 

از مسیرش برای آمدن به فوتسال گفت و به سوال هایمان درباره 

لیگ پرحاشـــیه امسال پاسخ و درباره آخرین پیامش در فضای 

مجازی توضیح داد. او البته به ســـوال درباره پاداش تیم ملی 

فوتســـال لبخند زد و خواســـت که از این موضوع بگذریم! در 

ادامه صحبت های نامزد دریافت عنوان بازیکن سال آسیا را با 

»فرهیختگان« خواهید خواند.

ازفوتبـــالبهفوتســـالآمدید،تصمیمســـختیبود؟

هیچوقتازاینانتخابپشیماننشدید؟

راستش در فوتبال شرایطم خیلی خوب بود و می شود گفت در 

مسیر پیشرفت قرار داشتم، تا اینکه آقای بی غم، مربی جوانان 

علم و ادب که من ســـابقه همکاری با او را داشتم و آن موقع از 

فوتبال به فوتسال آمده بود به من پیشنهاد داد سر تمرین تیم 

بروم. آن موقع حسین شمس، مربی تیم بزرگسالان علم و ادب 

بود و بازی من را دید و خوشش آمد و همین اتفاق باعث شد به 

فوتسال بیایم، بعد از آن در دوسال خدمت سربازی ام به فوتبال 

برگشتم، ولی بعد از خدمتم، چون هنوز قراردادم با علم و ادب 

تمام نشده بود دوباره به فوتسال برگشتم و تا امروز اینجا هستم. 

اگرقراردادنداشتید،درفوتبالمیماندید؟

بله، اگر این قرارداد نبود، چون چند پیشنهاد خوب چمنی هم 

داشتم فوتبالی می ماندم، ولی الان به مسیری که در فوتسال 

طی کرده ام نگاه می کنم، می بینم خیلی اتفاقات خوبی برایم 

افتاد و خدا را شکر می کنم، البته شاید در فوتبال هم اتفاقات 

خوبی می افتاد، ولی چیزی که در فوتسال بوده، موفقیت آمیز 

بوده است و راضی هستم. 

پایانلیگبرترامســـالپرازحاشیهبودواینحاشیهها

مثلبازیمقابلشهروندساریوگیتیپسندبرایشما

همبود،چرا؟

در تمام رشته ها حواشی هست و در فوتسال هم حاشیه وجود 

دارد و نمی شود گفت که نباشد. یک سری اتفاقات درطول فصل 

افتاد که اتفاقات خوب و زیبنده ای نبود، با این حال توانستند 

بـــا توجه به اتفاقاتی که افتاد و تعطیلی ای که پیش آمد باز هم 

لیگ را -البته با اشـــکالاتی که در نحوه برگزاری وجود داشت- 

به اتمام برسانند. می شود گفت اتفاق خوبی بوده و اتفاقات بد 

هم امیدوارم در سال جدید کمتر باشد، نمی شود گفت به صفر 

برسد، ولی امیدوارم بار فنی لیگ بیشتر باشد و اتفاقات بد کمتر. 

 درلیگامسالکهگویااحترامبهبازیکنانملیپوشحتی

ازسویبعضیتماشاگرانهموجودنداشت!

تماشاگران در بعضی از سالن ها مثل بهبهان، مشهد یا قم حتی مرا 

تشویق کردند و احترام گذاشتند و بعضی سالن ها هم می روی و از 

همان اول تا زمان پایان بازی حرف های ناشایست به زبان می آورند و 

این خیلی بد است که متاسفانه این مساله برای امسال و سال قبل 

نیست، تمام سال ها وجود داشته و تکرار می شود و دلیل تکرارش را 

جریمه نکردن درست و حسابی از سوی کمیته انضباطی می دانم. 

وقتی ناظر داوری اتفاقات را به چشم خود می بیند و می شنود که 

چهارهزار تماشاگر به صورت هماهنگ شده توهین می کنند، ولی 

در گزارشی که به فدراسیون می فرستد هیچ اشاره ای به این موارد 

نمی شود، طبیعی است که تماشاچی دوباره همان کار را انجام 

می دهد. اوج این ماجرا را هم که سال قبل در بازی ساری دیدید! 

هیچ اتفاقی هم نیفتاد و متاسفانه در گزارش هیچ چیزی نوشته 

نشد و سال بعدش هم درهمان سالن دیدید که اتفاقات بدتری 

افتاد. به نظرم آدم هایی که هستند، اشتباهاتی انجام می دهند که 

باعث می شود فوتسال اینقدر حواشی داشته باشد. 

چرابهبازیکنمغرورگیتیپسندمعروفبودی؟

نمی دانم، به هرحال بعضی ها هســـتند که با هر شرایطی کار 

می کنند، ولی من با هر شـــرایط، هر جا و هر فرد کار نمی کنم، 

یک سری اصول دارم که اگر ببینم جایی که هستم اصولم رعایت 

می شود با جان و دل می مانم و کار می کنم، ولی جایی که ببینم 

شـــرایط با اصول من منافات دارد خیلی راحت جدا می شوم و 

می روم جایی که آرامش بیشتری داشته باشم. 

ســـتارهتیممسولیگبرترامســـالبودیوچهارفصل

آقایگلشـــدی،چطوراینقدرراحتگلمیزنیواین

عناوینراحفظمیکنی؟

من قبل از این چهارسال هم 6 سال در کورس آقای گلی و جزء 

بهترین گل زن های لیگ بودم و فکر می کنم این اســـتعدادی 

اســـت که از بچگی داشتم و چارچوب شناس بودم. مهم ترین 

عامل داشـــتن این عنوان انتخاب های خوبم بود، در تیم های 

خوبی بازی کردم که هم تیمی های درجه یکی هم داشتم، خیلی 

وقت ها خودم دنبال این عنوان نبودم، ولی هم تیمی های من 

باعث شـــدند این عنوان به من برسد، حداقل دوسال این گونه 

بود که کمکم کردند. البته آقای گلی دغدغه من نبوده است، 

ولی خوشـــحالم که این چهارسال این عنوان را به دست آوردم و 

خوشحال ترم که در این چهارسال درخدمت تیم بودم و اولویتم 

موفقیت تیم و بعد عناوین فردی بوده است. 

گفتـــیعنوانفـــردیوآقایگلیدغدغهاتنیســـت،

دغدغهوهدفگذاریتوچیست؟

مهم ترین هدف های من همیشه اول قهرمانی تیمی که در آن 

بازی می کنم و بعد عنوان فردی بوده است و هدف بزرگ دیگرم 

فینال جام جهانی فوتســـال در سال آینده است. سال2016 

می توانستیم به فینال مسابقات برویم که متاسفانه این اتفاق 

نیفتاد و برای 2021 این شانس را داریم که یک مسابقه خوب 

را تجربه کنیم و به فینال مسابقات برویم. هرچند کارمان بسیار 

سخت است، ولی اگر حمایت های لازم از تیم ملی فوتسال شود 

تجربه فینال جام جهانی دور از دسترس نیست و برای بازیکنی 

مثل من هم می تواند هدف بسیار خوبی باشد. 

باایننوعحمایتفدراسیوناینهدفنزدیکاست؟

امکانات ما نسبت به کشورهای دیگر قابل مقایسه نیست. سال 

2016 هم که سوم جهان شدیم به لحاظ امکانات قابل مقایسه 

نبودیم، به هرحال از روزی که وارد مسابقات می شویم و به این 

رشته می آییم شرایط را می دانیم و توقع امکانات آنچنانی نداریم، 

ولی اگر همان امکانات معمولی هم برای تیم ملی فراهم شود 

که دغدغه های ابتدایی را نداشته باشیم، به نظرم بچه ها توانایی 

رقم زدن یک اتفاق بزرگ در جام جهانی را دارند. 

ازحمایتصحبتشد،ازپاداشتیمملیچهخبر؟

پاداش؟ واقعیت این است که آن را پاداش نمی دانم؛ مبلغش بسیار 

ناچیز است و همان موقع هم که تورم نبود مبلغ خاصی نبود، الان 

که دیگر هیچی نیست، با 20 میلیون تومان کار خاصی نمی شد 

کرد و الان هم هیچ کاری نمی شود کرد. 10 میلیون تومانش را 

آقایان دادند، 10 میلیون تومانش مانده است که بدهند یا ندهند 

دیگر مهم نیست و اصا نیاز به صحبت در این مورد نیست. اگر 

پاداش خیلی خوبی باشد و تاثیری در زندگی بازیکنان بگذارد خوب 

است، ولی واقعا اتفاق خاصی نیست و بیشتر ناراحتی بازیکنان 

به خاطر خلف وعده بود و ارزشی که باید قائل می شدند وگرنه 

مبلغ آنقدر پایین است که بهتر است درموردش صحبت نشود. 

تفاوترقمهایبینفوتبالوفوتسالازنگاهتوچگونهاست؟

اینکه قرارداد فوتبال و فوتسال را بخواهیم به هم نزدیک باشد، 

به نظرم درست نیست، چون در دنیا هم فوتبال با فوتسال متفاوت 

است و این اتفاق و این اختاف قرارداد در کشوری مثل اسپانیا 

و دیگر کشـــور های دنیا هم وجود دارد و اصا مشکلی نیست، 

ولی فوتسال می تواند شرایطش بهتر از این باشد. اصا نمی شود 

فوتبال را با فوتســـال مقایســـه کرد، ولی فوتسال در کشور ما 

می تواند به لحاظ جذب اسپانسرها و بالاتر رفتن مبالغ قراردادها 

بهتر باشـــد. درحال حاضر غیر از دو باشگاه مس و گیتی پسند 

بقیه باشـــگاه ها در رقم قرارداد ضعیف هستند و حق بچه های 

فوتســـال بیشتر از این اســـت و به نظرم فوتسالی ها می توانند 

خود را نزدیک به بســـکتبال و والیبال قیاس کنند. فوتسال در 

جایگاه واقعی خودش نیست و نیازمند پیگیری مسئولان است 

که دنبال اسپانســـر و پخش زنده منظم تلویزیونی باشند. اگر 

لیگ فوتسال پخش زنده یک خط درمیان داشته باشد، اسپانسر 

تمایلی به سرمایه گذاری ندارد و این درحالی است که فوتسال 

موفقیت های بسیاری دارد و مردم درحقیقت دوستش دارند. 

بایکپیامدرفضایمجازیازســـازمانلیگوتشکیل

تیمملیفوتسال»ب«انتقادکردی،چرا؟

انتقادم بجا است، تیم ملی »ب« در هیچ کشوری وجود خارجی 

ندارد. زمانی ما با تیم ملی امید به مســـابقات داخل سالن آسیا 

رفتیم و قهرمان بازی ها شـــدیم و اگر قرار است تیم ملی زیر 21 

سال تشکیل شود، اتفاق بسیار خوبی است، ولی اگر قرار باشد 

بازیکن 25ساله ای که به اردوی تیم ملی دعوت نشده بخواهد به 

تیم ملی »ب« برود، این به نظرم از اساس اشتباه است. البته برای 

بازیکنان جوان و امید زیر 21 سال که بروند در قالب تیم امید، نه 

تیم ملی »ب« و تمرین کنند، مسابقه بروند خوب است که به نظرم 

داشتن تیم ملی امید یک نیاز هم محسوب می شود. درگذشته 

تیم ملی فوتبال »ب« هم به مربیگری پرویز مظلومی تشکیل شد 

که می گویم این اتفاقات فقط در ایران می افتد و درست نیست، 

وقتی کشورهای صاحب نام دنیا نه تنها الان، بلکه 50 سال قبل هم 

تیم ملی »ب« نداشته اند، مشخص است که کار اشتباهی است. 

دیگربایدچهکنیتابهترینبازیکنسالآسیاشوی؟

من حرفم را درون زمین می زنم و اگر حق خوری هم شود حرف 

می زنم. آمار و عملکرد بازیکنان مشـــخص است و حداقل در 

6 ســـال اخیر آمار من فراتر از آسیا بود و دیگر صحبت خاصی 

ندارم، زیاد هم دوســـت ندارم درباره این موضوع صحبت کنم 

و دغدغه من دیگر این موضوع نیســـت. این عنوان سال هایی 

دغدغه من بود که باید به من داده می شد و ندادند، الان بدون 

اینکه فشاری روی خودم احساس کنم سعی می کنم از فوتسال 

بازی کردنم لذت ببرم. 

اردوهایتیمملیازکیشروعخواهدشد؟

خبـــر ندارم. بعد از فینال لیگ، اردویی برای بازیکنان جوان تر 

برگزار شد و خبر ندارم برای تیم ملی بزرگسالان کدام بازیکن ها 

دعوت می شوند و چه زمانی اردو برگزار می شود. 

درحالحاضرتمرینداری؟امســـالبرایچهتیمی

بازیخواهیکرد؟

قراردادم با باشـــگاه مس تمام شـــده و اگر قرار باشد 

لیگ شـــهریورماه برگزار شود همین یکی، دوهفته تیم جدیدم 

را مشـــخص می کنم و اکنون درحال  بررســـی ســـه پیشنهاد 

باشگاه های ایرانی هستم. 

کرونابرانگیزهوعملکردشماتاثیرگذاشت؟

روی  انگیزه ام تاثیر نگذاشـــته و همیشه سعی کرده ام به لحاظ  

انگیزشـــی تمام اتفاقات مثبت ســـال های گذشته را فراموش 

کنم و با ذهن تازه و  انگیزه قوی برای به دســـت آوردن افتخارات 

جدید به میدان بروم، ولی روی عملکردم تاثیر گذاشته است. 

خودم در فینال مســـابقات به لحاظ آمادگی جسمانی شرایط 

خوبی نداشـــتم، به خاطر اینکه سه ماه نتوانستم تمرین خوبی 

داشته باشم، ولی با توجه به شرایطی که هست تیم ها با رعایت 

پروتکل می توانند تمرین کنند و 

من بعد از انتخاب تیمم زمان 

مناســـبی دارم تا خودم را به 

آمادگی خیلی خوبی برسانم. 
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